

SYRIA HiTech

Exhibition of Information & Communication Technology

معرض تكنولوجيا المعلومات والاتصالات

7th Edition

“عالمك الخاص”

22 – 26 June

2020

• مدينة المعارض - دمشق - سورية

Damascus Fairground - Syria



Year after year of continuous success made SYRIA HiTech an occasion that ICT experts and enthusiasts wait for on yearly basis, as it positioned itself as the most important ICT specialized exhibition in Syria where the most recent computer and mobile phone solutions, network systems, programs, and their practical applications are exhibited, making SYRIA HiTech an important meeting place and a distinct opportunity for those interested in keeping up to speed with cutting edge technologies and their applications in the domain of informatics, smart cities, and e-government.

The previous edition of SYRIA HiTech was held at Damascus Fairground under the patronage of the Syrian Minister of Communications and Technology with the participation of 64 companies representing 334 trademarks from 35 countries within the exhibition's main sectors. The 6th edition of SYRIA HiTech will be held from 22 – 26 June, 2020 at Damascus Fairground, Syria.

SYRIA HiTech is regarded as a platform that brings companies specialized in the domain of ICT together with a vast range of visitors such as experts, businessmen, and ICT enthusiasts to exchange expertise, come up with ideas, and generate leads factoring in the expansion and the development of the ICT domain in Syria. The exhibition saw a large number of visitors amounting to over 42,000 visitors alongside official delegations from engineering associations from different governorates of Syria, and some Arab and international press delegations.

On the sideline of SYRIA HiTech is a busy schedule of specialized scientific seminars given by some of the most prominent exhibiting companies regarding the latest developments in the field of informatics, internet, computers, and future communications, alongside showcasing some achievements and innovations by global industry leaders in their domains.

عامً بعد عام من النجاح المستمر جعلت معرض تكنولوجيا المعلومات والاتصالات SYRIA HiTech نشاطاً سنوياً ينتظره العاملون والمهتمون في قطاع المعلوماتية والاتصالات، حيث كرس المعرض مكانته كأهم المعارض المتخصصة في تكنولوجيا المعلومات والاتصالات على مستوى سورية، حيث تُطرح من خلاله أحدث وأهم الحلول والنظم والبرمجيات والتطبيقات الخاصة بالحواسب والهواتف الذكية إذ أصبح SYRIA HiTech يمثل ملتقى معلوماتياً هاماً وفرصة للاطلاع على أحدث التطبيقات والتقانات المستخدمة في مجال المعلوماتية والمدن الذكية والحكومة الإلكترونية.

أقيمت الدورة السابقة لمعرض تكنولوجيا المعلومات والاتصالات SYRIA HiTech برعاية السيد وزير الاتصالات والتقانة على أرض مدينة المعارض بدمشق بمشاركة 64 شركة تمثل 334 ماركة وعلامة تجارية من 35 دولة ضمن الاختصاصات الرئيسية للمعرض. وستقام الدورة السادسة لمعرض تكنولوجيا المعلومات والاتصالات SYRIA HiTech في الفترة ما بين 22 - 26 حزيران 2020 على أرض مدينة المعارض بدمشق.

يعتبر معرض SYRIA HiTech منصة عرض مميزة تجمع بشكل سنوي الشركات المتخصصة بمجال تكنولوجيا المعلومات والاتصالات مع المهتمين من الزوار بعالم التكنولوجيا لإبرام الصفقات التجارية ولتبادل الخبرات والأفكار بما يساهم بتوسيع وتطوير قطاع المعلوماتية في سورية إذ شهدت الدورة السابقة من SYRIA HiTech عدداً كبيراً من الزوار بلغ 42 ألف زائر وحضوراً رسمياً وحكومياً كبيراً بالإضافة إلى 10 وفود رسمية تمثل فروع نقابات المهندسين من عدة محافظات، كما تضمنت زيارات لوفود إعلامية عربية وأجنبية.

يرافق فعاليات المعرض عدد من المحاضرات العلمية التخصصية يقدمها خبراء من أهم الشركات المشاركة حول أحدث التطورات في مجال المعلوماتية والإنترنت والحواسيب وتقنيات الإتصالات المستقبلية إضافة إلى عرض بعض تجارب الشركات الرائدة في هذه المجالات.

Objectives of attending SYRIA HiTech مخطط يبين هدف العارضين من المشاركة بمعرض SYRIA HiTech



Sectors:

الاختصاصات:

Information and Communications Technology:

- Network hardware and applications
- Computer accessories

الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات:

- تجهيزات وتطبيقات الشبكات
- الملحقات الحاسوبية

Software:

- Accounting and management systems
- Comprehensive management automation systems
- Archiving systems
- Operating systems
- Educational and engineering software
- Design, printing, and advertising systems
- Banking systems
- Computer games

البرمجيات:

- نظم المحاسبة والإدارة
- نظم الأتمتة الإدارية الشاملة
- البرمجيات التعليمية والهندسية
- نظم الأرشفة
- نظم التشغيل
- نظم التصميم والإعلان والطباعة
- نظم مصرفية
- ألعاب كمبيوتر

Communication Services and Solution Providers:

- Telecom Companies
- Internet service providers
- Browsers
- Cables and data transfer equipment
- Communication devices and systems

مزودي حلول وخدمات اتصالات:

- مخدومي شبكات الاتصالات
- مزودي خدمة الإنترنت
- المتصفحات
- الكابلات ومستلزمات نقل البيانات
- أجهزة ونظم الاتصالات



Tablets and Smart Phones:

- Mobile phones and accessories
- Tablet devices

أجهزة لوحية وهواتف ذكية:
• الهواتف الذكية وملحقاتها
• أجهزة لوحية

Equipment and Solutions:

- Computer network equipment and applications
- CCTV
- Time and attendance systems
- Spare parts
- Faxes and copying machines
- Printers and printing supplies
- Monitors and accessories
- Power supply protection equipment

التجهيزات والحلول:
• تجهيزات وشبكات حاسوبية
• كاميرات مراقبة
• أجهزة مراقبة الدوام
• قطع التبدیل
• أجهزة فاكس وآلات تصوير
• الطابعات ومستلزماتها
• شاشات وإكسسوارات
• أنظمة حماية UPS ومستلزماتها

Others:

- Media advertising
- Computer centers and institutes
- Universities

فعاليات أخرى:
• وسائل إعلامية
• مراكز ومعاهد كمبيوتر
• جامعات



Sponsors



Creators for Exhibitions and Conferences LLC.

Damascus, Syria, P.O Box: 6278

Tel: +963 11 6061 | Fax: +963 11 233 0372

info@creators.sy